Supreme Court of Canada / Cour supréme du Canada

(le francais suit)
FOR IMMEDIATE RELEASE

OTTAWA, January 9, 2015 — The official welcome ceremony for the Honourable Justice
Suzanne Coté will take place at 2:00 p.m. on February 10, 2015 in the Main Courtroom of the
Supreme Court of Canada. On this occasion, it is expected that there will be remarks by Chief
Justice Beverley McLachlin and representatives of the Government of Canada, the Government
of Quebec, the Canadian Bar Association, the Barreau du Québec and the Federation of Law
Societies of Canada.

For further information contact:

Owen M. Rees
Executive Legal Officer
(613) 996-9296
owen.rees@scc-csc.ca

* * *

POUR DIFFUSION IMMEDIATE

OTTAWA, le 9 janvier 2015 — La cérémonic d’accueil officielle de I’honorable juge Suzanne
Coté se tiendra le 10 février 2015 a 14 h, dans la salle d’audience principale de la Cour supréme
du Canada. A cette occasion, des allocutions seront prononcées par la juge en chef Beverley
McLachlin, ainsi que par des représentants du gouvernement du Canada, du gouvernement du
Québec, de I’Association du Barreau canadien, du Barreau du Québec et de la Fédération des
ordres professionnels de juristes du Canada.

Renseignements :

Owen M. Rees

Adjoint exécutif juridique
(613) 996-9296
owen.rees@scc-csc.ca
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